
Poslanec dr. H o h n j e c je kot zastopnik 
Slovenske Kmetske Zveze vložil že dve interpe
laciji na našo vlado v Beogradu zavoljo naših 
vojnih ujetnikov v Italiji. Njegovo posredovanje 
je imelo uspeh, ker je naša vlada storila odloč
ne korake pri italijanski vladi, katfra je konec
no vendar sprejela predlog naše vlade o osvo
bodenju jugoslovanskih vojnih ujetnikov. Naši 
vojni ujetniki so začeli iz ujetništva prihajati 
domov. Precejšnje število jih je že dospelo v 
domovino. Velika večina pa še vedno ječi v 
sponah ujetništva. Zato se je posl. dr. Hohnjec 
tretjič obrnil na vlado. Poslal je dne 23. febr. 
g. S p a l a j k o v i č u , ki sedaj vodi posle zu
nanjega ministrstva, naslednjo pismo: „Vele
spoštovani gospod ! Zadnji čas je na mojih zbo
rovanjih, ki sem jih imel med našim narodom, 
prišlo k meni nekaj slovenskih mater in očetov, 
ki so s solzami v očeh bridko tožili, da se nji

Vrnitev vojnih ujetnikov s e naj pospeši.J 
hovi sinovi še vedno niso vrnili iz italjanskega 
vojnega ujetništva. Vrnitev nekaterih je povečala 
žalost iu hrepenenje po tistih, ki še niso prišli. 
Pritok vračajočih se je bil izpočetka primerno 
obilen, potem pa je začel vidno pojemati. Takšna 
človekoljubna akcija, kakor je odpošiljanje vojnih 
ujetnikov v domovino, bi se morala izvršiti in 
dovršiti čimpreje in nanjo ne bi smelo oviralno 
in zadrževalno vplivati ne pomanjkanje premoga 
ne druge neprilike sedanjega časa. V imenu 
jugoslovanskih mater in žen, žalujočih za svojimi 
sinovi in moži, ki jih še vedno zadržuje tujina 
v sponah vojnega ujetništva, Vas, velespoštovani 
gospod, prosim, da blagovolite vplivati na itali
jansko vlado, naj odpošiljanje vojnih ujetnikov 
pospeši in številno tako pomnoži, da bo kakor 
najprej mogoče vsem jugoslovanskim ujetnikom 
zasijalo solnce svobode v osvobojeni domovini. 


